
Benvolgudes famílies, 

 

Us fem arribar informació sobre els diferents temes que gestiona l’AMPA i que van tractar-se 

a l’Assamblea  Ordinària de 13 de juny de 2.013. 

 

Tresoreria: 

El Balanç Provisional a 12/6/2.013 és de 11.900,06€. 

Comissió de Menjador: 

Valoració molt positiva del Servei, tant per part de la Comissió com per part dels pares segons 

es despren de l’enquesta feta arribar a les famílies a través dels delegats. 

S’ha prorrogat el contracte amb l’empresa que dóna el servei actualment, Justo 

Serveis, per 3 cursos. 

Aquesta renovació és un compromís per continuar treballant en la mateixa línea i amb 

esperit de millora:  

Continuar apostant pel menjar de proximitat i introduint productes biològics. 

Compromís de manteniment de preu. Només modificable en funció de la possible 

variació de l’IVA i a resultes d’acords esdevinguts en el departament d’Ensenyament i 

sempre aprovat per Assemblea. 

Compromís de manteniment de la ràtio de monitoratge. 

 

Durant el curs 2.013-14 el projecte serà: Alimentació saludable i productes de 

proximitat. Això vol dir que les activitats dirigides que es portaran a terme al migdia 

estaran relacionades amb aquest tema. 

 

Comissió de Socialització: 

Donat que si la llei Wert prospera el programa d’estudis no anirà per cicles sinó per cursos, 

l’any vinent és probable que calgui canviar molts llibres. Per això, aquest cop la comissió ha 

estat  molt permisiva i només es canviaran els que presentin desperfectes molt importants. 

S’invertirà en folres. 

La revisió dels llibres la continuarà fent cada família donat el bon resultat assolit el curs passat . 

Comissió d’Extraescolars: 

Valoració molt positiva del darrer curs.  

L’AMPA gestiona directament  les activitats extraescolars contractant monitors de diferents 

clubs. D’aquesta manera, l’activitat és més econòmica per les famílies i més rendible per 

l’AMPA.  

Durant el curs 2.012-13 van assistir 306 nens  a les 14  activitats proposades. 

Els Casals d'estiu i esportiu, així com els campaments proposats per aquest estiu any han estat 

un èxit absolut assolint els màxims previstos per la comissió i les empreses que els gestionen. 



S’han apuntat 170, 120 i 40 nens/es  respectivament. 

 

Pel curs vinent, com a novetat, s’han presentat les  extraescolars de Paddle, Dansa i Robòtica. 

Al migdia, es podran dur a terme les següents activitats extraescolars: Robòtica i Anglès.  

 

La extraescolar de Robòtica, adreçada als alumnes a partir de 2on de primària, la podran dur a 

terme un grup reduït de nens perquè requereix un monitor experimentat que estigui molt 

pendent dels nens per poder-li treure el màxim rendiment. Però l’escola, que està molt 

interessada en el projecte perquè potencia aspectes com la creativitat, resolució de reptes, 

companyerisme i sentiment d’equip,  vol que tots els nens de cicle mitjà i superior puguin 

gaudir-ne. Per això vol que formi part dels racons d’aquests cursos. Tot i que, pel motiu 

exposat, l’activitat que es realitzarà a racons no pot ser exactament la mateixa. 

 

Per apuntar els nens a les activitats caldrà omplir un nou model d’imprès d’incripció  i signar el 

full conforme es coneix  normativa. 

Comissió d’Informàtica: 

Valoració positiva. 

Durant el curs 2.012-13 s’ha cobert el Wi-Fi i les 2 pissarres que faltaven. 

L’escola està coberta a nivell informàtic. 

Comissió de Festes: 

S’han fet 2 berenars solidaris. I la Festa de Final de Curs. 

 

Jornada Intensiva: 

S’ha aprovat fer jornada intensiva el dia abans de les vacances de Nadal i els últims 15 dies del 

curs 2.013-14.  

Els mestres  ho havien demanat a l’últim Consell Escolar basant-se en  que les hores que fan, 

fora del seu horari, els dies que marxen d’excursió  compensen les que deixen de fer amb la 

jornada intensiva. I, d’altra banda,  incideixen en la calor que fa i el baix rendiment dels nens a 

última hora de la tarda. 

El curs  2.013-14 l’escola no organitzarà colònies.  

Els membres del Consell han explicat que, tot i que la Direcció de l’escola és  favorable a fer-

ne, hi ha molts mestres que no volen anar-hi ja que per ells representa una responsabilitat 

molt gran i un trasbals a la seva organització familiar no remunerat. 

L’AMPA s’està plantejant organitzar unes colònies en dies no lectius contractant monitoratge.  

 

 

 


